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TANCAMENT DE L'ACTE DE CLOENDA,
A CARREC DEL PRESIDENT

DE LA DELEGACIÓ, VICENT BERMEJO

... Sois unes breus paraules per a cloure I'acte i el curs col.legial d'enguany.
Com tots sabeu ha segut un any que ha tingut molta vitalitat. No es varen fer

tants cursets i activitats científiques com tots havíem desitjat. Les eleccions i la
renovació de la junta, per un costat, i la convocatoria del I Congrés del Col.legi
Oficial de Psicóleqs, ens varen donar prou feina .

Aquest mateix acte va tindre un seriós perill de ser suspés. Havien treballat
molt Roger Navarro, Joan Huerta i Imma Ros, tots tres membres de junta .
l.'esforc i I'activitat desplegada per Imma Ros, quan tot es tornava en contra, va
aconseguir que la cloenda 83-84 poguera arribar a l'acte que ha tingut 1I0cavui.
Cal reconeíxer-ho públicament per a felicitar-los i donar-los les gracies.

També vull aprofitar l'ocasió per a rememorar el Congrés del Col.legi. Hem
tingut l'oportunitat durant cinc dies de reflexionar sobre la situaci6 de la nostra
professi6 en els plans polític, sociolóqic, teórlc , investigador, científic, jurídic ... i
l'árnplia panorámica que ens ha deixat ha fet veure que la professi6 de psicóleg
ens pot enorgullir . . '

Vullc també destacar les activitats de totes les Comissions, siguin nombroses
o excesivarnent minúscules: totes han contribuit a l'activitat i vitalitat del Col.le
gi. La de clínica, la de treball i indústria, la d 'escolar, la de logopedia, la de segu 
retat vial , la de comarques, la dissolta de defensa professional, i els grups de tre
ball i comissioiis d' Alacant i de Castelló , i destacar la gestaci6 de la Comissi6 de
Psicologia de la intervenció social. Unes més i altres menys, totes han aportat el
seu gra d'arena. . . .

I tenim una bona noticia. L'any passat, a I'acte de cloenda, ja teníem signada
I'escriptura n9-tarial de compra d'un nou local, seu futura del Col.legi. Avui po
dem anunciar públlcarnent que ja tenim un projecte de reforma : Está exposat a
dalt, i elvarem aprovar a":'iá-~'(jn!a el dissabte passat . Tenim l'intenci ó i tammb é
I'esperanc;;a al nou local al voltant de fi d'any. Encara que tal .data dependrá de
l'evoluci6 de les obres, dé rnornent el que sí podern veure, t.ot s~ és !'JI pro jecte pe
reforma del local. I esta exposat a la sala a on s'ofereix el vV·éfhqnor. .

Esperant, per tant, que tals motícies siguin per a sat isfacci6 de tots, podem
cloure l'acte i el curs 83-84 d'aquesta Delegació del País Valencia del Col.legi O.
de Psicólegs.
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